

《单词百科:Vandermonde是什么意思?Vandermonde怎么发音?Vandermonde的解释和用法》

英语单词Vandermonde是什么意思?Vandermonde怎么读?Vandermonde怎么发音?美加网为您整理了Vandermonde的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Vandermonde的意思

- 1、范德蒙德 (人名);

Vandermonde的双语例句

- 1、This includes: conclude to one, triangle, increase consequence, math induction, Vandermonde determinant and so on.

这包括: 归一法、三角形法、递推法、数学归纳法、范德蒙德行列式计算行列式法等.

- 2、Based on the Taylor series expansion, the formulas is obtained by the character of the

Vandermonde determinant.

此公式是以泰勒展开式为基础利用范德蒙行列式性质而得到的。

3、 Vandermonde matrix is an important kind of matrix.

范德蒙矩阵是一种重要的矩阵。

4、 Construction of Harmonious Orthogonal Diagonal Latin D-cubes and Addition-Multiplication Perfect Magic D-cubes Using Vandermonde determinant

用范德蒙行列式构造协调正交对角线拉丁D体和双重标准幻D体

5、 An Inversion Formula and a Recurrence Algorithm for the Generalized Vandermonde Matrix

一类广义范德蒙矩阵的求逆公式及递推公式

6、 Vandermonde matrix and decentralized stabilization for large scale systems

Vandermonde矩阵的逆模与大系统的分散镇定性

7、 New expressions and fast algorithms for inverse of Hankel matrix and Vandermonde matrix

Hankel矩阵和Vandermonde矩阵之逆的新矩阵表示式及快速算法

8、 Recursion formula and the expression of inverse matrix of jump vandermonde matrix

跳行范德蒙矩阵逆矩阵的递推公式及表达式

9、 Each row (line) of the Vandermonde determinant is some number different side power.

Vandermonde行列式的每列（行）是某一个数的不同方幂，且自上而下（自左至右）幂次数由0递增至n？

10、 Explicit algorithm of inverse matrix of Vandermonde matrix

Vandermonde矩阵的逆矩阵的一种显式算法

11、 Using the constructive method for some kinds of recursion formulas of generalized Vandermonde determinant

用构造函数法求几类广义Vandermonde行列式的递推公式

12、The determinant of Vandermonde type and its application

范德蒙型行列式及其应用

13、On the complexity of Vandermonde system

关于Vandermonde系统的复杂性

14、Displacement structures and inversion formulas for q -adic Vandermonde like-matrices

q adic范德蒙型矩阵的位移结构与逆公式

15、On Vandermonde's Convolution Formula and Its Application

拟卷积公式及其应用

16、How to Calculate Determinants by Using Determinant of Vandermonde

如何利用Vandermonde行列式计算行列式

17、A Fast Scheme for Finding the Inverses of Vandermonde Matrix and Its Deformed Matrices

Vandermonde矩阵及其变形矩阵的快速求逆格式

18、An Application of Cramer's Rule and Vandermonde's Determinant

Cramer法则与Vandermonde行列式的应用

以上是美加网为您整理的Vandermonde怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Vandermonde的用法、Vandermonde的释义、Vandermonde的相关详情请点击：<https://dict.tjqzz.com/Vandermonde>